
2023-10-03
Kl. 19.00 i Nr. 39 hos Morten Pyndt.

Agenda
1. Godkendelse af dagsorden og referat

Godkendt

2. Opsamling på tidligere punkter

Der blev skrevet ud på Facebook omkring hastigheden. Der er ikke noget nyt at berette om.

Erling har været i dialog angående rækværk ved åen, men ingen respons.

3. Fællesareal - se bilag 1 - Volden - overfladebassin - Snedkerbækken



Voldens græsareal passes af nr. 1 (nederste del) og nr. 3 (øverste del) Det er konstateret at
bunden af volden er passet, mens toppen ikke har været passet. Derfor besluttes det kun at
udbetale honorar til nr. 1.
Overfladebassin + Snedkerbækken: Normalt klippes siv m.v. i starten af september, men
trods adskillige henvendelser er der intet sket. Der blev afholdt et møde med kommunen ved
åen, hvor de præsenterede punkter ikke er i foreningens interesser. Derfor aftales det, at
Erling indsender en klage til kommunen om manglende vedligeholdelse.

Forslag om biodiversitet på fællesarealer er godtaget af bestyrelsen og fremsendt til
kommunen.

4. Økonomi

Der er udsendt kontingentopkrævninger i postkasserne i Violvænget. 25 ud af 43 har betalt
kontingent. Der er pr. d.d. kr. 41.533,34 i banken.

Bankens fuldmagts gebyr på kr. 250 pr. kvartal - samlet årlig gebyr kr. 2.200 i gebyr til
banken fremover.

5. Eventuelt

Bestyrelsen har debatteret foreningens fremtidige drift. Næste bestyrelsesmøde er mandag
d. 15. januar 2024 kl. 19.00 hos Morten H i nr. 28.



Bilag 1
Fællesareal
Louise Truelsen <louiselandtruelsen@icloud.com>
Lør 29-07-2023 09:02

Til:

 mdj@violvaenget.dk <mdj@violvaenget.dk>

Hej Morten

Jeg ved ikke om det er noget jeg behøver involvere bestyrelsen i, men det er mest for at
komme ud til alle (Guldnældevænget) at jeg tænker det er en god idé.
Måske du har set det her opslag i Nordbygruppen på Facebook - jeg tænker at det ville
være fantastisk om vi fik det på en bræmme (ikke hele stykket) mellem Violvænget og
Guldnældevænget - det bliver - så vi jeg erfarer - hverken brugt til fodbold eller noget
andet, så at afgive et stykke på måske 5 meter i bredde hele vejen fra åen og op til
Bangsebrovej ville da være genialt. Måske I har mulighed for at lave en forespørgsel i
gruppen for Violvænget og Guldnældevænget om der er flertal for at vi (jeg kan gerne
gøre det) skriver til kommunen og foreslår at en del af arealet ikke bliver sået (der skal
selvfølgelig stadig være plads til at os der bor ud til fællesarealet kan komme ud med
trailer når der skal klippes hæk, derfor tænker jeg også, at forslaget skal lyde på ca. 5 m
bredde i midten af det lange stykke)

Venlig hilsen
Louise
Violvænget 14




